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Poznámka:  Zveřejněna je pouze upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu 

zveřejňovaných osobních údajů podle zákona č. 101/2000 Sb., o ochraně osobních údajů 
v platném znění. Osobní údaje jsou v souladu s § 16, § 17 a § 95 zákona 
č. 128/2000 Sb.,o obcích v platném znění. 
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bod jednání číslo    15  
 
 

 
Příspěvek do 1. zasedání Zastupitelstva m ěsta Ku řimi konané dne 24.01.2017  
 
Návrh odpov ědi na dopis vedoucího odboru zdravotnictví Krajskéh o úřadu 
JMK ze dne 16. 1. 2017 
 
 
Obsah materiálu: Důvodová zpráva 

   
 
Materiál předkládá:  Ing. Miloš Kotek - Zastupitel 

 
Materiál zpracoval:  Ing. Miloš Kotek - Zastupitel  
 
 
Důvodová zpráva:  
 

Vzhledem k nejasnému textu dopisu vedoucího odboru zdravotnictví krajského úřadu Jmk navrhuji 
odeslat vedoucímu odboru zdravotnictví následující dopis: 
 
 
Vážený pane inženýre, 
 
nejsme si jisti, zda jsme správně pochopili Vaše sdělení, které jsme obdrželi dopisem č.j. JMK 
7569/2017. 
Pokud nám sdělujete, že k zajištění lůžkové péče mohou pacienti z Kuřimska na základě svobodné 
vůle kromě brněnských nemocnic využívat i nemocnice v Blansku a Boskovicích, pak Vám děkujeme. 
Pokud nám sdělujete, že je nám územně příslušná nemocnice v Blansku a Boskovicích a že v Brně 
nebudeme ošetřeni, pak Vás důrazně žádáme o zajištění nemocniční lékařské péče v brněnských 
nemocnicích v co nejkratším možném termínu a zároveň Vás vyzýváme, abyste napříště k jednáním 
o zajištění lékařské péče pro občany našeho města a regionu přizval alespoň zástupce ORP Kuřim. 
Jestli jsme v minulosti kritizovali, že byla našim občanům v Brně odmítnuta nemocniční lékařská péče 
s tím, že mají využít služeb spádové nemocnice v Tišnově, že byli pacienti z Kuřimi v akutních stavech 
umísťováni do tišnovské nemocnice, aby byli následně téměř ihned převáženi zpět přes Kuřim do 
brněnských zařízení, byli bychom velmi rozezleni, kdybyste nyní naše pacienty posílali k ošetření 
místo do Tišnova do Blanska, nebo dokonce do Boskovic, kam z Kuřimi není ani odpovídající spojení 
veřejnou dopravou.  
Považujeme za přirozené, aby akutní nemocniční lékařská péče pro občany z Kuřimi a okolního 
regionu byla ve všech oborech zajištěna v brněnských nemocnicích, doufáme, že nás chápete 
a usilujete o totéž. 
Text dopisu byl projednán a schválen zastupitelstvem města Kuřimi dne 24. 1. 2017. 
S pozdravem 
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starosta 
 
 
 
 
 
 
Návrh na usnesení: 
 

ZM  s c h v a l u j e   odpověď na dopis vedoucího odboru zdravotnictví Krajského úřadu JMK ze dne 
16. 1. 2017 ve věci zajištění nemocniční lékařské péče pro občany Kuřimi a ukládá  starostovi města 
jednat ve věci zajištění nemocniční lékařské péče pro občany Kuřimi v brněnských nemocnicích 
a koordinovat postup s dalšími obcemi kuřimského regionu a městem Tišnovem. 
 
Termín plnění: 31. 1. 2017 (STA) 
  

 
 


